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ZAPYTANIE 

dot. Kontaktów z Wodami Polskimi 

 

Gliwice są miastem narażonym na powódź. Największym zagrożeniem występującym w 

czasie wzmożonych opadów atmosferycznych stają się przepływające przez Gliwice rzeka 

Kłodnica i jej dopływy. Zarządcą wód płynących, zgodnie z prawem obowiązującym w Polsce 

jest Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie. 

Na moje poprzednie zapytanie o Pani kontakty z PG Wodami Polskimi została mi udzielona 

odpowiedź, że odbywały się spotkania m.in. w dniach 5.09.2024r, 3.12.2024r i 28.04.2025r. 

Proszę o uzupełnienie odpowiedzi: 

1. Kto z przedstawicieli Dyrekcji PG Wód Polskich w Gliwicach wziął udział w wyżej 

wymienionych spotkaniach? 

2. Co konkretnie było omawiane na tych spotkaniach? 

3. Czy istnieją notatki z tych spotkań, protokoły uzgodnień lub inne tego typu materiały? 

Jeżeli tak proszę o przekazanie mi kopii.   

         

 

 

        Z poważaniem 

        Adam Neumann 


